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Abstract (en)
The shell (11) has a middle section (19) supporting a back in a longitudinal direction and includes a set of ribs (15) that laterally protrude in the
transverse direction from the middle section. The ribs are separated from each other by lateral notches (17) and are bent forward, and movable
against each other. Openings (21) are formed in the middle section, where opening run in transverse direction and stop between ends of lateral
notches adjoining in longitudinal direction. Ends of notches and the ends of the openings lie in two regions.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine elastisch verformbare Rückenschale (11), welche einen Mittelteil (19), der einen Rücken in Längsrichtung stützt, und
Rippen (15) umfasst, die in Querrichtung seitlich vom Mittelteil (19) abstehen. Diese Rippen (15) sind durch seitliche Einschnitte (17) von einander
getrennt, nach vorne gebogen und gegeneinander beweglich ausgebildet. Im Mittelteil sind längliche Öffnungen (21) ausgebildet sind, die in
Querrichtung verlaufen und an beiden Enden zwischen den Enden von zwei in Längsrichtung benachbarten seitlichen Einschnitten (17) enden.
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